

Referat gymnastikudvalgsmøde

onsdag d. 20. november 2024 kl. 18-21.30

Billardrummet Gistrup Idrætscenter

Tilstede: Lene, Christine, Mette B, Mette G, Nanna, Anne May, Maibritt og Gitte

1. **Valg af referent** – Mette G
2. **Nyt fra formanden** v/Lene
 - a. LKB-dag 14. juni 2025 (første lørdag i juni er pinsen)
 - b. Fælles sommerskole - møde udsat til januar

Referat:

a. Lene og Maibritt deltog i møde om LKB Dag (ellers begrænset fremmøde).

b. Fortsat tanker om fælles sommerskole, men møde udsat i januar (pga manglende tilmelding). I gymnastik er det fortsat en mulighed at lave egen gymnastiksommerskole, hvis der ikke er opbakning til fælles sommerskole.

3. **Nyt fra økonomiansvarlig** v/Christine
 - a. Status på regnskab 2024
 - b. Budget 2025
 - c. Ønsker til eventuelt overskud

Referat: Christine har været til møde med den nye økonomiansvarlige i LKB. Der er stor forskel på hvordan opgaverne løses i de forskellige afdelinger.

a. Der er udsigt til et relativt stort overskud, men det er uvist hvor meget, da vi endnu ikke ved, hvor meget der skal betales ind til hovedforeningen. Overskuddet skyldes blandt andet været ekstra indtægter fra kontingenter og Nørre Halne Cup, ligesom der har været nye sponsorater, som der ikke var budgetteret med.

b. Der er endnu ikke lavet budget for 2025, da der mangler en udmelding fra hovedforeningen om, hvad de enkelte afdelinger forventes at levere ind til hovedforeningen.

*c. Redskaber (der kunne ex være brug for en ny børnetrampolin samt udskiftning af den ene airtrack), ekstra tilskud til dragt for at mindste/fjerne egenbetaling, opgradering af afslutningsarrangement for frivillige og evt. sæsonafslutningsarrangement for voksenhold
(Der er enighed om at det er ok at bruge flere penge på voksenholdene end børneholdene til et afslutningsarrangement, da det er dem, der bidrager mest til overskuddet)*

4. **Hvordan går sæsonen?** v/Lene
 - a. Hold, instruktører, gymnaster

Referat: Der er behov for en bedre forventningsafstemning med de hold, hvor der er en forælder, som er voksen medinstruktør på holdet. Det er vigtigt for både den voksne og de unge instruktører.

Mette B har givet sparring til instruktørteamet på Piger 5-6 år.

Vi skal være obs på hvordan vi beskriver 5-6 år, så det er tydeligt at det er tiltænkt børnehøvealder.

5. Status på øvrige opgaver

- a. Instruktørtøj v/Nanna og Christine
- b. Kurser v/Gitte
- c. Redskaber v/Christine

Referat:

a. Leverandørproblemer fra Hummel. Der mangler fortsat at blive leveret flere ting, og Nanna har været forgæves inde i Intersport selvom de havde lovet levering. Vi har kun udleveret til de instruktører som har fået fuld pakke.

b. Der er kommet mange hjælpeinstruktører (ca. 16) på kursus. Herunder nogle af de nye hjælpeinstruktører

c. Har fået repareret en del samt indkøbt håndredskaber. Forsøger at sælge nogle bolde

6. Nordjysk juniorstævne 25. januar v/Maibritt og Anne May

- a. Hvad er planen?
- b. Behov for hjælp?

Referat: Der er endnu ikke udsendt indbydelse, men det er lige på trapperne. Der er arrangeret workshops og planlægges fest.

Lene forespørger om Juniormix forældre vil bemande cafeen kl.10-21.

Maibritt er tovholder. Der skrives ud til forældre på holdet efter praktisk hjælp med oppyntning, bispisning og oprydning.

Hele udvalget har reserveret datoen (enten som instruktør (Nanna), arrangør (Maibritt/Anne May) eller praktisk hjælp (Mette x 2, Lene, Gitte og Christine))

Maibritt, Anne May, Gitte og Nanna holder møde og får overblikket. Derefter melder de ud hvilke opgaver, der er brug for hænder til.

7. Afdelingsmøde 2. februar 2025 v/Lene

- a. Tidspunkt kl. 11-12
- b. Dagsorden
- c. Nye medlemmer? Mere reklame?

Referat: Lene har fået en henvendelse fra to, som måske vil stille op til udvalget, men det er usikkert om de ender med at stille op til februar. Lene undersøger med hovedformanden hvad mulighederne er, hvis der ikke er nogen som vil vælges som formand på afdelingsmødet. Er det så muligt at udvalget efterfølgende konstituerer sig?

Mette G laver nye opslag på sociale medier om nye udvalgsmedlemmer.

Hvis der ikke er nogen som har meldt sig, så laver vi nødråb lige efter nytår og siger, at vi ikke har noget udvalg, hvis der ikke er nogen der melder sig.

Mette G stopper efter afdelingsmøde, mens Lene og Anne May fortsætter med deres respektive opgaver sæsonen ud (Lene dog ikke som formand).

- 8. Instruktørmøde 2. februar 2025** v/Lene
 - a. Tidspunkt (kl. 12-14.30)
 - b. Forplejning/frokost
 - c. Dagsorden - særligt indslag/undervisning?

Referat: Der startes med frokost og der skal være tilmelding (frem for afbud). Anne May bestiller maden i Brugsen (Betaling med kortet fra kontoret)

Lene undersøger muligheden for underholdning til instruktørmøde – kontakter Karsten Sørensen.

Lene sender mødeindkaldelse.

- 9. Lokalopvisning 30. marts 2025** v/Lene, Gitte og Christine
 - a. Hal booking...
 - b. Ny fotograf

Referat: Der er sket en fejl så hallen ikke er booket, og der er håndboldstævne i Hal 2. Lene arbejder på sagen. Enighed om at Gigantium er Plan B frem for at forsøge at finde en anden dato.

Lene har lavet aftale med ny fotograf (Mads Holm Andersen)

- 10. DGI-opvisninger 2025**
 - a. Hold er tilmeldt

Referat: Alle de 'sædvanlige' hold er tilmeldt DGI opvisninger. Ingen interesse på forespørgsel om vi vil deltage i lokal Aalborg børneopvisning. Initiativet ser umiddelbart ikke ud til at det bliver til noget, da andre Aalborg foreninger har samme tilgang.

11. Eventuelt

Referat: Vigtigt at der til næste sæson findes en fast 'instruktør'/ansvarlig for at hjælpe med forplejning på familieholdet, så det ikke skal koordineres løbende med forskellige frivillige. Det er for ressourcetungt for både udvalg og familieholdets instruktører.